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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości  

z dnia 5 kwietnia 2011 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy  
ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie w dniu 5 kwietnia 2011 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Brodziak Henryk 
Kruk Wojciech 
Kruszewski Klaudiusz 
W posiedzeniu wzięli udział ponadto:  
Wójt Gminy – Jan Murowski; Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss oraz Dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury w Krupskim Młynie – Piotr Gruszka.  

Porządek posiedzenia: 
1. Informacja na temat spółki ciepłowniczej „CIEPŁOGAZ” - analiza gospodarki cieplnej. 

Szczegółowa analiza działalności spółki ciepłowniczej „CIEPŁOGAZ”. 

2. Informacja na temat wykorzystania przez Gminny Ośrodek Kultury środków z budżetu gminy 

na 2010 rok. 

3. Sprawy bieżące. 

 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych, zapoznał z porządkiem oraz zapytał, czy ktoś ma uwagi 
do przedstawionego porządku. Nikt z obecnym nie wniósł uwag.  
 
Ad. 1. 
 Wójt Gminy przypomniał jaki jest zakres działalności Spółki ciepłowniczej, poinformował o 
planowanym na czerwiec zgromadzeniu udziałowców Spółki.  
Komisja wysłuchała informacji Wójta. 
Henryk Brodziak chciał się dowiedzied, jak wygląda realizacja uchwały w sprawie likwidacji spółki 
„CIEPŁOGAZ” Sp. z o.o. w Krupskim Młynie, podjętej przez Radę Gminy 15 lipca 2010 roku. 
Wójt odpowiedział, że trwają prace nad przygotowaniem materiałów, które pozwolą na dokonanie 
oceny jakie rozwiązanie jest dobre i jakie można zastosowad. Jeśli chodzi o kotłownie w Ziętku, 
sprawa jest łatwiejsza; jeśli natomiast chodzi o kotłownie przy ul. Tarnogórskiej, czy W-70 to sprawa 
wymaga dokładnego przemyślenia. Poinformował o rozmowach przeprowadzonych z Zarządem 
NITROERGU w sprawie źródeł ciepła. Przedstawił również informację na temat wykonania własnego 
źródła ciepła, ale obecnie jest to trudne ze względu na istnienie w wielu budynkach wspólnot, a te 
muszą się dogadad, jeśli chodzi o podjęcie tego rodzaju decyzji.  
Pomimo zaproszenia p. Prezes CIEPŁOGAZU nie przybył na spotkanie Komisji Budżetowej. 
 
Ad. 2. 
Informacja na temat wykorzystania przez Gminny Ośrodek Kultury środków z budżetu gminy na 2010 
rok. 
Dyrektor GOK-u zapoznał obecnych ze sprawozdaniem finansowym wykonania planu za okres od 1 
stycznia 2010 do 31 grudnia 2010 roku (załącznik nr 1 do protokołu) oraz ze sprawozdaniem 
merytorycznym z działalności gminnego Ośrodka Kultury w Krupskim Młynie za 2010 r. (załącznik nr 2 
do protokołu).  
Poinformował o prowadzonej na bieżąco działalności Ośrodka m.in.: o pozyskiwanych na organizację 
imprez dotacjach i dofinansowaniach, o działającej stronie internetowej czy o folderze prezentującym 
informację o gminie.  
Radni pytali Dyrektora jakie jest jego zdanie w kwestii propozycji przejęcia orkiestry NITROERGU 
przez Gminę. Piotr Gruszka stwierdził, że utrzymanie orkiestry to spore koszty i należy się dobrze 
zastanowid nad taką decyzją.  
Klaudiusz Kruszewski zawnioskował aby rozpropagowad i wspomagad finansowo działalnośd Klubu 
Modelarskiego „IKAR”. 
Komisja zapoznała się z przedstawionymi informacjami i materiałami. 
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 Ad. 3.  
Sprawy bieżące. 
Klaudiusz Kruszewski zwrócił uwagę na brakującą kostkę brukową przy bl. Nr 4 w Ziętku oraz 
poprawienie nawierzchni przy bl. Nr 6.  
 
Posiedzenie Komisji zakooczyło się o godz. 17.00. 
 
 
Na tym protokół zakooczono i podpisano: 
 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 
 
Brodziak Henryk ………………………. 

Kruk Wojciech……………………………. 

Kruszewski Klaudiusz ……………………… 

Prot. K. Michałek 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy 
1 x a/a 


